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Protokół Nr 3/19
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 21 lutego 2019 roku.

1. Sprawy regulaminowe, (początek posiedzenia godz.9.00)

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder otworzył  posiedzenie  Komisji,  przywitał  wszystkich
uczestniczących  w  obradach  i  stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie
prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
Przypomniał,  że  proponowany  porządek  obrad  wraz  z  materiałami  radni  otrzymali
w korespondencji. 
(Informacja o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  żadnych  wniosków,  w  związku  z  tym  prowadzący  obrady  poddał
porządek obrad pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA:  5,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  0

Imienne wyniki głosowania:
ZA (5)
Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Chrzanowska

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  przyjęła  do
realizacji następujący porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja na temat stanu obecnego, zakresu i terminów realizacji zadań związanych z budową 

węzła transportowego, wymiana oświetlenia ulicznego, remontami i budową dróg oraz 
chodników.

3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do Protokołu Nr 2/19 
z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 24 stycznia 2019 r.
Nikt  z  członków  Komisji  nie  zgłosił  uwag,  więc  prowadzący  obrady  poddał  pod  głosowanie
przyjęcie protokołu.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski,  Łukasz Jaworski,  Adam Treder,  Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
przyjęła  Protokół  Nr  2/19  z  posiedzenia  Komisji,  które  odbyło  się  w  dniu  24  stycznia
2019 roku.
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Ad.pkt.2.  Informacja  na  temat  stanu  obecnego,  zakresu  i  terminów  realizacji  zadań
związanych  z  budową  węzła  transportowego,  wymiana  oświetlenia  ulicznego,  remontami
i budową dróg oraz chodników.
(Informacja dot. stanu obecnego, zakresu i terminów realizacji zadań związanych z budową węzła
transportowego,  wymianą  oświetlenia  ulicznego,  remontami  i  budową  dróg  oraz  chodników
stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu).

Informację  przedstawiali:  Zastępca  Dyrektora  ZIM  w  Słupsku  Janina  Golczyk,  Dyrektor
Wydziału  Zarządzania  Funduszami  Justyna  Pluta  oraz  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna
Danilecka-Wojewódzka.

W dyskusji wzięli udział:
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radny Łukasz  Jaworski,,  radny Bogusław
Dobkowski,, Przewodniczący Komisji Adam Treder.

Wyjaśnień  udzielali:  Zastępca  Dyrektora  ZIM w Słupsku Janina  Golczyk,  Dyrektor  Wydziału
Zarządzania  Funduszami  Justyna  Pluta,  Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-
Wojewódzka

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła ww/ informacje do wiadomości.

Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych:
(Projekty  uchwał  stanowią  załączniki  do  protokołu  z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia
27 lutego 2019 roku.)

-  opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 5/8)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.
Prezes  Spółki  Trzy Fale  Grzegorz  Juszczyński przedstawił  informacje  na  temat  bieżących prac
wykonywanych na aquaparku.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Imienne wyniki głosowania:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

-  opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 5/6)
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.
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Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Imienne wyniki głosowania:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski 

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

-  opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 5/7)
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Imienne wyniki głosowania:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok
(druk nr 5/9)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Imienne wyniki głosowania  :
ZA (4)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta
Słupska na lata 2019-2033 (druk nr 5/13)
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Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem. Poinformowała radnych o przygotowywanej autopoprawce do projektu uchwały
dotyczącej wskazania faktycznego wykonania budżetu 2018 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Imienne wyniki głosowania:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Łukasz Jaworski

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Dworzec” w Słupsku (druk nr 5/19)

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Projektant, autor opracowania Maciej Araszkiewicz przedstawił wniesione do planu zmiany.

W dyskusji udział wzięli: Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska, radny Bogusław
Dobkowski.
Wyjaśnień udzielił: projektant Maciej Araszkiewicz.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Imienne wyniki głosowania:
ZA (6)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

-  opinia Komisji dot.  projektu uchwały w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia
bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo
własności nieruchomości stanowiących własność Miasta Słupska. (druk nr 5/20)

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka  wprowadziła do tematu. Stwierdziła,
że wnioskuje do Rady o ustalenie 60% bonifikaty ponieważ będzie to dla wszystkich sprawiedliwe.
Kierownik  Referatu  Wydziału  Nieruchomości  i  Biznesu  Anna  Chumek zapoznała  radnych
z informacjami na temat wpływów z opłat przekształceniowych przy zastosowaniu różnej wielkości
bonifikat,  przy różnych powierzchniach lokali  mieszkalnych i  powierzchniach działek.  A także
przedstawiła ustalone bonifikaty w miastach podobnych do Słupska.
(Materiały te stanowią załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Komisji Adam Treder, Przewodnicząca Rady Miejskiej
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Beata Chrzanowska, radny Bogusław Dobkowski.
Wyjaśnień udzielali:   Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Komisja  Finansów Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji  przyjęła  projekt  do
wiadomości.

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.

Członkowie Komisji zapoznali się z treścią niżej wymienionych pism:
-  pracowników Miejskiego  Ośrodka Pomocy Rodzinie  w Słupsku z  dnia  18  lutego  2019  roku

w  sprawie  podwyższenia  wynagrodzenia  zasadniczego  o  kwotę  1.500  zł.  (kserokopia  pisma
stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu).

- IV LO w Słupsku z dnia 13 lutego 2019 r. w sprawie remontu hali sportowej (kserokopia pisma
stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu)

Wyjaśnień w ww. sprawach udzieliła Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Marta Makuch.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku przez aklamację przyjęła do wiadomości treść
ww. pisma oraz wyjaśnienia Zastępcy Prezydenta Miasta Marty Makuch.

 Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, czy ktoś z członków Komisji chciałby zgłosić 
jakieś wnioski, uwagi bądź zapytania.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił się.
W  związku  z  powyższym  stwierdził,  że  Komisja  zrealizowała  porządek  obrad  i  zamknął
posiedzenie.
Na tym posiedzenie zakończono - godz. 10.49
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
Inspektor WORM 

Przewodniczący Komisji 

           Adam Treder
 


